

Title (en)
Building element for making concrete floors.

Title (de)
Bauelement zur Herstellung von Stahlbetondecken.

Title (fr)
Elément de construction pour la réalisation de planchers en béton.

Publication
EP 0649948 A2 19950426 (DE)

Application
EP 93119564 A 19931204

Priority
DE 4336242 A 19931023

Abstract (en)
The invention relates to a building element (1) for making reinforced-concrete floors or reinforced-concrete walls, having a base slab (2), a reinforcement (3) which is assigned to the base slab (2), and a spacer (4) which connects the reinforcement (3) to the base slab (2) and is fixed on the base slab (2). In order to achieve rapid and simple mounting of the reinforcement on the base slab, said building element is configured such that the spacer (4) is an integral part of the reinforcement (3). <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Bauelement (1) zur Herstellung von Stahlbetondecken oder Stahlbetonwänden, mit einer Grundplatte (2), einer der Grundplatte (2) zugeordneten Bewehrung (3) und einem die Bewehrung (3) mit der Grundplatte (2) verbindenden, an der Grundplatte (2) festgelegten Abstandhalter (4), wird zur Erzielung einer schnellen und einfachen Montage der Bewehrung auf der Grundplatte derart ausgestaltet, daß der Abstandhalter (4) integraler Bestandteil der Bewehrung (3) ist. <IMAGE>

IPC 1-7
E04B 5/38

IPC 8 full level
E04C 5/06 (2006.01)

CPC (source: EP)
E04C 5/0631 (2013.01)

Cited by
EP0859099A3; WO0231284A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH FR LI LU

DOCDB simple family (publication)
EP 0649948 A2 19950426; EP 0649948 A3 19950628; DE 4336242 A1 19950504

DOCDB simple family (application)
EP 93119564 A 19931204; DE 4336242 A 19931023